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استاندار هرمزگان در همایش ملی وحدت:

رسول اکرم)ص( محور اصلی وحدت امت 
اسلامی است  

مهدی دوستی اســتاندار هرمزگان در همایش هفته 
وحدت که باحضور ماموســتا کریمی مشاور رییس 
جمهور، علمای دینی، مردم و مدیران استان برگزارشد، 
ضمن تبریک فرا رسیدن این هفته اظهار داشت: وجود 
رسول الله)ص( محور وحدت است و امیدواریم همه 
مسلمانان حول این محور اصلی وحدت حرکت کنند. 
مهندس دوســتی بااشاره به وحدت مثال زدنی شیعه 
و ســنیّ در کشور گفت: برخی اختلافات موجود هم 
درون خانوادگی و حل شدنی است که اجازه دخالت 

در این امور به کسی داده نخواهد شد.
استاندار هرمزگان اختلاف افکنی های را ناشی از هراس 
دشمنان از یکپارچگی ملت دانست و افزود:جمهوری 

اســلامی قدرت و توان و ابزار لازم برای جلوگیری از 
هرگونه مداخله دشــمنان و دفاع از مردم شیعه و سنیّ 

را در اختیار دارد.
نماینده عالی دولت در اســتان تصریح کرد: برخی از 
کشــورها و گروه های مختلف در خوانشی خشن از 
اسلام رحمانی سعی دارند در بین شیعه و سنی اختلاف 
ایجاد کنند که با بصیرت میتوان این توطئه ها را خنثی 
کرد، دشمنان در حال حاضر به دنبال یارگیری هستند 
که نیاز است علمای شیعه و اهل سنت نسبت به جهاد 

تبیین در این زمینه اقدام کنند. 
مهندس دوستی با اشاره به برخی اتفاقات اخیر کشور 
و تاکید مقام معظم رهبری گفت: دعوای امروز دشمنان 

بر ســر ایران قوی است و علاوه بر اینکه خواص باید 
مواضع خود را در دفاع از کشــور و ولایت شــفاف 
اعلام کنند، می طلبد با وجود شرایط ویژه و مشکلات 
اقتصادی همه در کنار هم باشیم چرا که مسیر حرکت 

درست و به سمت اصلاح امور است. 
وی با اشاره به تحریم های بین المللی و تاثیرات آن بر 
کشــور ادامه داد: همه ما تحت رهبری واحد حضرت 
آقا مسائل را پیش می بریم و با مدیریت اجرایی رئیس 
جمهور تلاش می شود شرایط بهتر برای زیست مردم 

فراهم شود.
استاندار هرمزگان با تاکید بر اینکه در رذالت دشمنان 
شــکی نیست گفت: دشمنان در مواجهه با جمهوری 
اسلامی تمام اســتانداردهای خود را کنار می گذارند 
و حتــی به آموزش بمب گذاری، درگیری خیابانی و 
اغتشاش متوصل شده اند، دشمن هرکجا منافعش اقتضا 

کند استانداردهای خود را کنار می گذارند. 
وی با اشاره به اینکه مردم جایگاه ویژه ای در گفتمان 
امامین انقلاب دارند اظهار داشت: اقتدار نظام برگرفته 
از مردم است و جمهوری اسلامی ایجاد شده تا اهداف 

و آرمان های مردم کشور برآورده شود. 

جهت دریافت آخرین اخبار
 و رویدادهای کیش و منطقه
 به نشانی زیر مراجعه نمایید

EGHTESAD-KISH.IR

        اقتصاد کیش -   استاندار هرمزگان 
با تاکید بر اینکه، دعوای امروز دشمنان بر سر 
ایران قوی اســت گفت :دشمن با توطئه های 
مختلف به دنبال تفرقه افکنی میان شیعه و سنی 

است.

شرکت های خصوصی بازوهای 
اجرایی بنادر و دریانوردی هستند

اقتصاد کیش-      مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان، بر ضرورت ارائه یک بسته 
استاندارد و مرجع در حوزه ایمنی تاکید کرد و گفت: استانداردسازی بخش های ایمنی 
و پدافند غیرعامل در حوزه های دریایی و بندری نیازمند پژوهش های علمی حوزه های 

دریایی و بندری است. 
 ) HSE( حسین عباس نژاد در نخستین همایش ملی ایمنی، بهداشت و محیط زیست
در بنادر و صنایع وابسته در بندر شهید رجایی اظهار داشت: یکی از شاخصه های بارز 
صنعت حمل و نقل دریایی که باعث شده بالاترین حجم میزان تجارت جهانی را به 

خود اختصاص دهد، وجود ایمنی بالای این صنعت است.
 وی با اشاره به تبعات مثبت و مفنی فعالیت های اقتصادی بر روی بهداشت و محیط 
زیســت دریایی یک منطقه، برگزاری این همایش را فرصت مناســبی برای اجرای 

برنامه های منظم در حوزه ایمنی، بهداشت و محیط زیست در آینده دانست.
 مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان ادامه داد: در صنعت و حمل و نقل دریایی با حجم 
زیادی از نیروی انسانی روبرو هستیم که با وجود گسترش تکنولوژی جدید چندساله 
اخیر، اهمیت  HSE، سلامت و بهداشت و در مجموع نقش این نیروی متخصص را 

پررنگ تر می کند.
 عباس نژاد ضمن تاکید بر اهمیت کارایی HSE در کنار افزایش ضریب امنیت و بهداشت 
نیروی انسانی، بیان داشت: با وجود فعالیت ها و ارتقای سطح ایمنی در حوزه صنعت 
دریانوردی، اما آنچنان که باید این بخش به استاندارد یکسان و متناسب با صنعت حمل 

و نقل دریایی و همچنین چابکی لازم نرسیده است.
 وی اضافه کرد: در چندســاله اخیر که واحد ایمنی، بهداشت و پدافند غیرعامل وارد 
صنعت حمل و نقل دریایی شــده بیشــتر به جنبه های عمومی آن پرداخته شــده نه 
بخش های تخصصی آن، لذا برگزاری نخستین همایش فرصت مناسبی است که یک 

بسته استاندارد و مرجع تهیه و در اختیار همه سازمان ها قرار بگیرد.
 عباس نژاد افزود: سازمان بنادر و دریانوردی به عنوان یک سازمان حاکمیتی و مرجع 
دریایی و بندری کشور در ارائه استانداردهای ایمنی و پدافند غیرعامل و همچنین ارتقای 
این بخش با بهره گیری از تجربیات گذشته از سوانح و آسیب ها، ضمن بهره گرفتن از 
یک مدل موفق و تربیت نیروی انسانی متخصص در این حوزه، نقش خود را در این 

حوزه در تمامی بنادر و شرکت های وابسته به خوبی ایفا کند.
 مدیر منطقه ویژه اقتصادی بندر شهید رجایی در پایان خاطرنشان کرد: برای رسیدن به 
استانداردسازی نیازمند تعامل و پژوهش های علمی تمامی حوزه های دریایی و بندری 

کشور هستیم.
شرکت های خصوصی بازوهای اجرایی بنادر و دریانوردی در ارتقای ایمنی هستند

 "عبدالله جعفری" مدیر ایمنی، بهداشت و محیط زیست سازمان بنادر و دریانوردی 
نیز در ادامه همایش گفت: رعایت ارتقای موضوعات مرتبط با حوزه ایمنی و بهداشت 
در ذات ســازمان بنادر و دریانوردی و بنادر کشور به عنوان بزرگترین بنگاه اقتصادی 
کشــور است و مفهوم ایمنی و ارتقای آن یک مفهوم جامع است و اهمیت آن برهیچ 

کسی پوشیده نیست.
 وی ادامه داد: مفهوم ایمنی یک مفهوم جامع است و این مقوله در بنگاه های اقتصادی 
مانند بنادر که چندین فرآیند باهم باعث به نتیجه رسیدن خدمات دریایی و بندری به 
گروه های هدف می شود، شبیه یک زنجیری متشکل از حلقه های متعددی هستند که 
هر حلقه باید به تنهایی بهداشت و ایمنی را رعایت کند لذا ارتقای ایمنی و رعایت آن 
تنها برعهده واحدهای ایمنی نیست بلکه تمامی واحدها در بنادر عملیاتی، خدماتی و 

پشتیبانی باید در ارتقا ایمنی همدلی، مشارکت و همفکری داشته باشند.
 مدیر ایمنی، بهداشت و محیط زیست سازمان بنادر و دریانوردی افزود: شاغلان این 
حــوزه باید با همه تجهیزات و امکانات خود این اطمینان را بدهند که با رعایت بهتر 
ایمنی و محیط زیست کار خود را دنبال کرده تا بیش از پیش شرایط بهتری را در حوزه 

پدافند غیرعامل در صنایع دریایی و بندری کشور شاهد باشیم.
 

منصور آرامی رئیس دوره ای مجمع مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان:
نمایندگان هرمزگان شد 

اقتصاد کیش-      منصور آرامی نماینده مردم بندرعباس به عنوان رئیس دوره ای مجمع 
نمایندگان هرمزگان، کار خود را آغاز کرد. 

 منصور آرامی نماینده مردم بندرعباس، قشــم، حاجی آباد، بندرخمیر و ابوموسی در 
خانه ملت به عنوان رئیس دوره ای مجمع نمایندگان هرمزگان فعالیت خود را آغاز کرد.

تاکنون احمد مرادی، احمد جباری و حسین رئیسی هر کدام برای حدود 9 ماه ریاست 
دوره ای مجمع نمایندگان را عهده دار بوده اند.

منصور آرامی برای 9 ماه ریاست دوره ای مجمع نمایندگان را عهده دار خواهد بود و 
بر اســاس تقسیم کاری که میان نمایندگان وجود دارد، پس از آن محمد آشوری این 

مسؤولیت را عهده دار خواهد شد.

نصب و راه اندازی سرور ثبت تخلفات  
در شهر بندر عباس 

اقتصاد کیش-       شهردار بندرعباس به همراه جمعی از مدیران شهرداری به مناسبت 
هفته فراجا، با سرهنگ مجید صالح پور رئیس پلیس راهور استان دیدار و گفتگو کرد.
مهدی نوبانی در این دیدار از مجموعه پلیس راهور به پاس تلاش های شبانه روزی 
که در راستای ایجاد امنیت و آسایش برای شهروندان انجام می دهند تقدیر و تشکر 
نمود و با اشاره به تعامل بین شهرداری و پلیس راهور بیان کرد: تعامل بین شهرداری 
و پلیس برای حل مشــکلات شــهری و انجام اقدامات مؤثر در کاهش ترافیک و 

تصادفات، امری ضروری است.
شــهردار بندرعباس گفت: امیدواریم با هم افزایی و هماهنگی های لازم بتوانیم در 

جهت توسعه هوشمند سازی در حوزه ترافیک گام برداریم.
در حاشــیه این دیدار سرور ثبت تخلفات با همکاری شهرداری بندرعباس و پلیس 
راهور استان نصب و راه اندازی شد و همچنین از سامانه تلفن ۱۲۰ نیز رونمایی گردید. 
گفتنی است: کلیه شهروندان هرگونه اخبار ترافیکی شامل تصادفات، مشکلات و 
گره های ترافیکی و همچنین خدمات راهور اعم از شماره گذاری، صدور گواهینامه 
و اجرائیات می توانند با شماره ۱۲۰ ) پلیس راهور استان هرمزگان( تماس حاصل 

نمایند.

آتش نشانی، آموزش را به یک 
فرهنگ میان شهروندان تبدیل کند 

اقتصاد کیش-    رئیس شورای شهر بندرعباس گفت: این سازمان باید پیشگیری را 
به صورت آموزش در اولویت خود گذاشــته و آن را به یک فرهنگ میان شــهروندان 

تبدیل کنند. 
فاطمه جراره در آیین بزرگداشت روز آتش نشانی و خدمات ایمنی که در سالن فردوسی 
شــهرداری بندرعباس برگزار شد، اظهار کرد: با توجه به اینکه آتش نشانان از جان و 
مال هموطنان ما صیانت می کنند، نگاه مســؤولین ما به سازمان آتش نشانی باید نگاه 

ویژه ای باشد.
جراره خطاب به نمایندگان مجلس گفت: سازمان آتش نشانی شهرداری بندرعباس 
خدماتی گسترده تر از حیطه وظایف خود انجام می دهد و با توجه به امکاناتی که متأسفانه 
شاید استان هرمزگان در شهرستان های همجوار خود ندارد و با توجه به ارائه خدمات به 
شهرهای دیگر، این تقاضا را داریم برای تجهیز و نوسازی ماشین آلات و ناوگان آتش 

نشانی، یاریگر شهرداری باشند.
وی ادامه داد: صیانت از ســلامت کارکنان آتش نشــانی، سرمایه گذاری است و جز 

وظایف ذاتی اعضای شورا و شهردار است.
رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس تصریح کرد: در دوره ششم شورای شهر با توجه 
به نگاه ویژه به مجموعه آتش نشانی شورای شهر، حتی جابه جایی بودجه در مواردی 
که مربوط به سازمان آتش نشانی است را ممنوع کردیم. این اجازه را برای جابه جایی 

بودجه نداده ایم.
وی با اشــاره به اینکه در خصوص تجهیــزات و لوازمی که مورد نیاز کارکنان آتش 
نشانی است، شهردار این موضوع را موردتوجه قرار دهند، اضافه کرد: این سازمان باید 
پیشگیری را به صورت آموزش در اولویت خود گذاشته و آن را به یک فرهنگ میان 

شهروندان تبدیل کنند.
جراره با بیان اینکه سازمان آتش نشانی از فرصت شروع مدارس استفاده کند و آموزش 
دانــش آمــوزان و خانواده ها را جزو اولویت خود قرار دهد، افزود: قطعاً بســیاری از 
حوادث و موضوعات قابل پیشگیری است اما اگر زمانی هم اتفاقی افتاد پرسنل ما باید 
تجهیز و امکانات لازم را داشته باشد. حضور پرسنل مجرب ما سبب امنیت خاطر برای 

شهروندان است.
رئیس شــورای اسلامی شــهر بندرعباس عنوان کرد: فراهم کردن شرایط مناسب و 
امکانات تفریحی ورزشــی برای آتش نشانان و خانواده آنها همچنین بیمه تکمیلی، 
حق و حقوق بعد از بازنشستگی با توجه به سختی کار آتش نشانان، از دغدغه های این 

عزیزان است که نیاز است شهردار، توجه خاصی به این مورد داشته باشند.
وی با بیان اینکه پرسنل آتش نشانی جان خودشان را به خطر می اندازند و از جان و مال 
شهروندان دفاع می کنند، اظهار کرد: شورای شهر بندرعباس آمادگی بررسی و موافقت 

هر طرح و برنامه ای که به آتش نشانان کمک کند را دارد

رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس :

تاخیر مدیران در پاسخ به نامه های 
مردمی پذیرفته نیست

اقتصاد کیش-     معاون توســعه مدیریت و منابع استانداری هرمزگان گفت: برخی 
نارضایتی ها از تاخیر در پاسخگویی مدیران به ارجاعات و پیگیری نامه های مردمی 
سفر رییس جمهور به استان گزارش شده که ضروری است مدیران نسبت به تسریع 
درپاسخگویی و رفع مشکلات مردم تلاش بیشتری کنند و تا سفر بعدی نامه ای بی پاسخ 

نماند. 
محسن خاکی نهاد در بازدید از مرکز ارتباطات مردمی)سامد( افزود: در مجموعه مدیریتی 
استان به پیروی از سیاست های مردمی دولت سیزدهم، گره گشایی از مشکلات مردم 
و پاسخگویی به مطالبات آنان یک اولویت است که همه مسئولان و مدیران باید آن 
را دنبــال کنند. وی ادامه داد: مرکز ارتباطات مردمی تلاش می کند به  صورت فعال و 
متمرکز درخواست ها، شکایات و مطالبات فردی و جمعی شهروندان را دریافت کرده 

و در کمترین زمان ممکن و با سرعت و دقت پیگیری کند.
به گفته خاکی نهاد: مرکز سامد به عنوان پل ارتباطی مردم با استاندار، مدیران و ارکان 
دولت می تواند علاوه بر ثبت و درخواســت های روزانه تلفنی مردمی، در سفرهای 
استانی نیز با ثبت نامه های مردم، اقدامات و پیگیری های موثری در راستای تحقق شعار 

مردمی بودن دولت سیزدهم داشته باشد.

معاون استاندار هرمزگان: 

توجه به گردشگری در شهرهای بندری رونق و توسعه 
شهر را به همراه دارد

اقتصاد کیش-     شهردار بندرعباس: توسعه صنعت 

توریسم وگردشگری در شــهر بندرعباس نیازمند 
بازنگری و تدوین سند چشم انداز در این حوزه است.
 مهدی نوبانی گفت: شهرداری بندرعباس از سرمایه 
گــذاری در حوزه گردشــگری حمایت می کند و 
ایده ها و طرح ها در این حوزه به شــکل ویژه مورد 

ارزیابی و بررسی و اجرائی می شوند.
شــهردار بندرعباس افزود : بندرعباس یک شــهر 
تجاری ،صنعتی و توریستی است که چندین ظرفیت 
را در بالاترین سطح ممکن در خود دارد و باید جایگاه 
شهر بندرعباس در توسعه شهری، زیر ساختها شهری 
و کیفیت منظر و سیمای شهر در بالاترین سطح باشد.
نوبانی توریســم و گردشــگری را صنعتی پیشرو 
برشــمرد و اهمیــت آن را در معرفی یک شــهر به 
دنیا بســیار اثر گذار دانســت و اظهار داشت : برای 

توســعه همه جانبه یک شهر باید در همه ابعاد شهر 
را به استاندارها نزدیک کرد و در بحث گردشگری 
اگر ظرفیت های سرمایه گذاری معرفی شوند قطعا 
ســرمایه گذاران با توجه به امنیت و اهمیت شــهر 
بندرعباس برای سرمایه گذاری ورود خواهند کرد.

شهردار بندرعباس در ادامه خاطر نشان کرد: توسعه 
صنعت توریســم وگردشگری در شهر بندرعباس 
نیازمند بازنگری و تدوین ســند چشم انداز در این 
حوزه است و هماهنگی سازمانها و نهادها فعال در 
حوزه گردشــگری قطعا میتواند افقهای روشنی را 
برای شــهر ترســیم کند و اتفاقات تازه ای را رقم 
بزند که امیدواریم این امر مهم به شــکل ویژه برای 
توســعه گردشگری در شهر بندرعباس مورد توجه 

قرار گیرد.

شهردار بندرعباس :


